
Zápis z mimořádného zasedání Školské rady Základní školy a Mateřské školy Rudník, okres Trutnov 
dne 29.1.2018 

 
Přítomni:  
Členové školské rady:   zástupci pedagogů:  zástupci zřizovatele: zástupci rodičů žáků: 
   Jana Levínská   Lukáš Skalský  Pavel Kaplan 

Ing. Petr Holubka     Markéta Sládková 
      Martina Koucká 
       
 

Mgr. Alice Kuhn-Gaberová - ředitelka (host) 
*** viz prezenční listina 
 
Omluveni: Mgr. Marcela Pavlíková, Martina Jirásková, Lenka Kordová 
------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------ 
Program mimořádné schůze: 
 
1. Odsouhlasení změny školního řádu - konkrétně znění bodu 4 (mobilní telefony žáků)  
Ředitelka školy seznámila ŠR se situací, kdy žáci volně užívali školní WIFI síť.  Dle informací mělo být heslo odtajněno žáky 
bývalého devátého ročníku. Zejména žáci na druhém stupni internet aktivně využívali během vyučovacích hodin k 
pořizování videí. Ta pak tato videa umísťovali na instagram k veřejnému sledování.  
Toto chování vedení školy označilo blízké kyberšikaně, dle právní terminologie se spíše jedná o on-line obtěžování. 
 
Jako preventivně výchovné opatření škola zavedla následující postup: 
žáci budou mobily odevzdávat před 1. vyučovací hodinou. Mobily budou uloženy do "kapsářů", umístěných ve skříních. 
Každý žák obdrží číslo své "přihrádky, kapsy", uloží mobil a následně učitel skříňku uzamkne. Mobilní telefony budou žákům 
vráceny na konci vyučovacího dne, po poslední vyučovací hodině. 
 
Informatik p. Kulhánek posílí bezpečnost přístupu k heslu WIFI. 
 
Na základě výše uvedených skutečností ŠR situaci zhodnotila a změnu článku 

ve výše uvedeném znění JEDNOMYSLNĚ SCHVÁLILA. 
Změna vstupuje v platnost začátkem 2. pololetí, tj. 1.2.2018. 
 
Rodiče budou písemnou formou informováni, bude jim k podpisu předložen školní řád s již provedenou změnu bodu 4. 
Vedení školy je připraveno zodpovědět případné dotazy či se s rodiči přímo setkat. 
 
 
 
 
2. Chodník ke škole 
Téma chodníku se znovu diskutovalo z důvodu předložení projektu p. Grunda tento týden.  Opět se bude hledat 
nejschůdnější řešení hlavně při jednání s Čepkovými. 
 
 
 
 
PŘEDBĚŽNÝ TERMÍN DALŠÍ SCHŮZKY:  KVĚTEN 2018 (bude operativně upřesněno) 
 
 
Dne 29.1.2018 zapsala Markéta Sládková 
Dne 31.1.2018 zkontroloval a doplnil Pavel Kaplan 


